

Notulen Algemene Ledenvergadering Tevoko 29-9-2023

Aanwezig:

Ben Kenter, Marco Tuntelder, Christine Boschman, Linda den Braven, Jari van Maanen, Koos Doeven, Andre van Vliet, Nina Bakker, Anouk van Tatenhove, Erix le Roux, Patrick Hollenberg, Dirk Schouw, John Zoetelief, Jan-Berend Stuuat, Thomas van der Es, Anne van Tiel, Simone de Wit.

Afgemeld:

Onnoline van Helden, Carla de Wit, Kees Slik, Tanja Huisman, Daan van Sijp, Mieke van der Bent, Joannie Schaapman, Gerben van de Dijk, Jorik Heijenck, Berry Koning, Connie Joling.

1. Opening

Ben heet iedereen welkom.

2. Ingekomen stukken en mededelingen

Ben heeft een bericht gekregen van Kees Slik, dit gaat over de notulen van vorig jaar dus komt bij dat agendapunt ter sprake.

3. Notulen Jaarvergadering 7-10-2022

Jan-Berend Stuuat: Het valt me op dat er nog steeds geen microfoon is op de dinsdagavonden voor de eilandcompetitie. Ben: Kees zegt in zijn bericht (ingekomen stuk) dat hij het wel degelijk geprobeerd heeft maar de box/microfoon niet aan de praat kreeg. Ook zegt Kees dat hij denkt dat Jan-Berend waarschijnlijk de enige is die zich aan zijn geschreeuw stoort.

André van Vliet: De geluidsinstallatie is alleen te bedienen vanuit het glazen hokje boven, dat is totaal niet handig voor als je op het veld dingen wilt omroepen. Er zijn meer sportverenigingen die hier last van hebben dus de sportstichting zou dit moeten regelen. Er moet een mobiele microfoon komen zodat je direct bij de sporters bent als je tegen ze spreekt. Ik raad aan om Gert Pansier of Albert Hoven van de sportstichting hiernaar te vragen.

Christine: Er is wel een box, ik weet dat deze een keer gebruikt is op een dinsdag. Maar deze werkt blijkbaar niet ideaal of niet iedereen lukt het om ermee te werken. We zullen het via de sportstichting proberen.

Jari van Maanen: Hoe staat het ervoor met het plan om een beachvolleybal te regelen in Den Burg?

Jan-Berend Stuuat: De korte versie is dat de gemeente het niet ziet zitten. Jan-Berend heeft hier binnenkort nog gesprekken over, er is een kans dat het nog gaat lukken.

Jari: Sommige ramen in de sporthal zijn nog niet afgeplakt tegen het licht. Dat geeft hinder. Christine: ik ga het doorgeven aan de sportstichting.

Jari: Is het een idee om ouders van jeugdspelers te vragen om een scheidsrechtercursus te doen?

Gezien de grote hoeveelheid jeugdteams moeten er veel scheidsrechters zijn dit jaar. Ben: volleyballers hebben automatisch een relatiecode, ouders niet. Dus niet de meest logische oplossing. Ook hebben we op de scheidsrechtercursus laatst geleerd dat het goed is om ook bij de jeugdteams goede scheidsrechters te hebben, zodat de jeugd correct volleybal aanleert. Wellicht moeten we de oudste C-jeugd alvast een certificaat laten halen zodat zij de andere C-teams kunnen fluiten. Mochten we niet uitkomen kunnen we altijd later nog overwegen om ouders te vragen.

Nina Bakker en Jan-Berend Stuu: Waarom fluit dames 3 zo weinig? Ben: we delen alle teams even vaak in, dus elk team fluit evenveel. D3 kiest er dan alleen vaak voor om Robbert te vragen voor hen te fluiten. We zijn als bestuur bezig met het aanvullen van onze scheidsrechters. Maar komende zaterdag is een uitzonderlijke situatie, vanwege het CMV-toernooi. Andere zaterdagen zullen makkelijker worden. We hebben een succesvolle scheidsrechtercursus gehad en organiseren er misschien binnenkort nog een voor de mensen die niet konden maar wel graag willen.

4. Bestuursverslag

Connie Joling heeft een aanvulling op het bestuursverslag: We starten vorig jaar met vijf CMV-leden en eindigden met twaalf CMV-leden. Er zijn verder geen opmerkingen.

5. Financieel jaarverslag

Marco Tuntelder neemt ons mee in het financieel jaarverslag. Marco: Allereerst de inkomsten . Afgelopen buitentoernooi hebben we een enorme omzet gedraaid. Dit zal waarschijnlijk zijn gekomen door het perfecte weer (niet te warm en niet te koud). Dankzij Jari hebben we vanuit de Nevobo het Nevobo microbudget ontvangen. En we hebben een transfervergoeding ontvangen voor Britte Stuu. Door dit alles hebben we veel inkomsten. Dan naar de uitgaven.

Jan-Berend Stuu: Wat verklaart de verdubbeling van de bestuurskosten? Marco: Daar zitten de kosten voor de notaris in, omdat we vorig jaar de statuten hebben aangepast. En tevens hebben we meer uitgegeven aan bedankjes voor vrijwilligers.

André van Vliet: Waarom is er geen stijging van zaalhuurkosten begroot voor komend jaar? Marco: Omdat we afgelopen jaar een grote stijging hebben gehad en ik voorzie daardoor niet weer een stijging. Jari en Jan-Berend: Wat zit er in de kosten toernooien en diverse festiviteiten? Daar valt het oliebollentoernooi onder, dit jaar wat duurder vanwege de volleybalbus van de Nevobo, en alles wat we hebben gedaan rond de kampioenschappen van meerdere teams.

Marco: Het vermogen van Tevoko is gegroeid afgelopen jaar, en daarom hebben we met het bestuur nagedacht hoe we dit geld goed kunnen besteden aan de vereniging. Dit komt terug bij agendapunt 7. Voor grote uitgaven hebben we namelijk toestemming van de ledenvergadering nodig. André: waarom staan de eventuele uitgaven van agendapunt 7 niet al op de begroting? Marco: Ik wilde geen zaken begroten waarvan we nog zeker weten dat we ze uit gaan geven.

Ben: Mieke van den Bent en Johan Bolt hebben dit jaar in de kascommissie gezeten. Zij hebben de financiële stukken gecontroleerd. Ze zijn beide niet aanwezig maar hebben het volgende bericht op de mail naar het bestuur gezet:

“We hebben gisteren de kascontrole uitgevoerd. Alles ziet er tip top uit! We verlenen daarom ook decharge. Wel hebben we nog een paar aanbevelingen: Aanstellen van een bestuurslid sociale media. En plan de campagne t.a.v. Eigen Vermogen positie en de besteding daarvan. Denk daarbij bijvoorbeeld aan jaarlijks een Tevoko brede seizoensopening en -afsluiting. Ook goed voor de onderlinge samenhang binnen de vereniging. Hopelijk kunnen jullie hier iets mee.”

Nina stelt voor om te helpen met sociale media. Op dit moment is Linda van het bestuur degene die vooral de sociale media doet, en Jari en Connie zetten ook vaak berichten online. Nina en Linda hebben hier contact over. Christine en Ben doen vooral de website.

6. Contributie

De contributie wordt niet verhoogd.

7. Voorstel aanschaf SRV wagen en trainingsjasjes

Marco geeft het woord aan Jari, als voorzitter van de buitentoernooicommissie. Jari: De koeling van de SRV-wagen is dringend aan vervanging toe. Hij werkt nog wel, maar het risico wordt steeds groter

dat hij eens stuk gaat. Het lastige is dat we niet zomaar een nieuwe kunnen kopen omdat er niks bestaat wat lijkt op wat we nu hebben, en een nieuwe dus niet in de wagen zal passen. Erik le Roux: Ik heb contact gehad met De Vier BV. Als er bij hen een goede koeling voorbij komt die voldoet aan onze wensen, dan laten zij het weten. We gaan ook, als commissie, Marktplaats in de gaten houden, of er koelingen voorbij komen die passen in onze wagen. Ben: Of te wel, de buitentoernooicommissie heeft dit op zijn netvlies en gaat zorgen voor een nieuwe koeling voordat de oude problemen oplevert. We kunnen nu alleen nog niet inschatten hoe duur dit kan worden. Voor bedragen boven de €2500,- heeft Tevoko toestemming nodig van de ledenvergadering. Daarom stemmen we daar nu alvast over, voor de zekerheid. Gaan jullie akkoord met een grote uitgave voor de koeling voor buitentoernooi? Alle leden geven toestemming.

Jari: Ik zie deze eventuele investering niet terug op de begroting, hoe zit dat? Marco: Meestal levert het buitentoernooi meer op dan begroot is. Dit is omdat je nooit zeker weet of het toernooi door kan gaan en hoe het weer zal zijn. Daarom wordt er een kleiner bedrag begroot. En als er dan meer omgezet wordt dan begroot is er vanzelf geld over voor eventuele investeringen.

Ben: We hebben als bestuur nog een ander idee voor een investering in de vereniging. Namelijk trainingsjackjes voor alle leden (inclusief scheidsrechters, trainers en ereleden), in Tevoko-kleuren. Dit kost ongeveer €35,00 per jasje. Gezien de groei van het vermogen van de club afgelopen jaar wil het bestuur geen eigen bijdrage vragen voor deze jasjes, maar ze schenken aan alle leden van de club. We willen graag stemmen over deze grote uitgave. Stemmen: Eén tegen, één onthouding, vijftien voor. Het bestuur gaat de jackjes aanschaffen en heeft nu alvast twee pasmodellen mee die iedereen straks kan passen.

8. Competitie (Nevobo, Jeugd, Eilandcompetitie)

Ben: We zijn dit seizoen begonnen met vijf seniorenteams en vijf jeugdteams. Er zijn twee CMV-toernooien op Texel dit jaar, een op 30 september en een in januari. Jari: Waarom zijn er dit jaar twee toernooien op Texel? Ben: Daar heeft Connie om gevraagd bij de Nevobo, en omdat wij best een grote CMV-afdeling hebben. Jari: We merken alleen dat teams afzeggen omdat ze geen zin hebben om naar Texel te reizen. Ze moeten ook best hoge kosten maken voor boot en parkeren. Dit geldt niet alleen voor de CMV-teams maar ook voor andere teams. Ben: Ze kunnen ook de auto in Den Helder achterlaten en de bus naar de sporthal pakken. Jari: Bij de KNVB vergoed de bond de bootkosten voor verenigingen die naar eilanden moeten. Zouden we kunnen proberen of de Nevobo dat ook kan doen? Ben: We gaan het vragen.

Op 16 september is er een scheidsrechtercursus geweest om leden een V4-certificaat te laten halen. Met een V4-certificaat mag je eerste en tweede klasse fluiten. Negen leden hebben dit certificaat gehaald! Niet iedereen was op de hoogte van deze cursus en sommigen wilden wel maar konden deze dag niet. We gaan daarom kijken of we nog een cursus kunnen organiseren en zullen dan inventariseren welke datum hiervoor geschikt is.

9. Bestuur Tevoko

Ben: Ik zit in het laatste jaar van mijn laatste termijn als voorzitter. We gaan dus komend jaar op zoek naar een nieuwe voorzitter. De rest van het bestuur blijft in principe zitten.

10. Commissies (Sponsors, Eilandcompetitie, Buitentoernooi, TC)

Buitentoernooi:

Jari: Walter Oskam heeft aangegeven op termijn te willen gaan stoppen en wil nu al afbouwen en zijn taken overdragen. Patrick Hollenberg heeft aangegeven dat hij komend jaar met Walter wil gaan meekijken.

Eilandcommissie:

Christine: Er zit een stijgende lijn in het aantal volleyballers bij de eilandcompetitie. Er zijn veel losse mensen bijgekomen, waarvan de meeste inmiddels bij een team zijn aangesloten. Sommigen zoeken nog een team. Ook zijn er weer een paar nieuwe teams bijgekomen. Als deze stijgende lijn zo doorzet, kunnen we volgend jaar weer naar vier wedstrijdrondes per avond in plaats van drie.

Ben: Restaurant BOSQ heeft het sponsorcontract van de eilandcompetitie weer verlengd.

TC:

Jari van Maanen en Willy Raphaëla zijn toegetreden tot de TC als nieuwe trainers. Daar zijn we erg blij mee want het was lastig om genoeg trainers te vinden. We zoeken nog steeds nieuwe trainers dus geïnteresseerden mogen zich melden bij het bestuur.

11. Rondvraag

Jan Berend: de telborden in de sporthal zijn aan vervanging toe. Jan-Berend wil op zoek naar nieuwe en stuurt de rekening naar het bestuur.

Jan-Berend: Waar zijn de Tevoko vlaggen? We gaan het vragen aan Connie.

Jan-Berend: Is het een idee om eens met elkaar naar een eredivisiewedstrijd te gaan kijken?

Christine: De vorige keer dat we dat probeerden was er te weinig animo. Jan-Berend: Dan misschien weer samen kijken op een groot scherm? Dat is wellicht een leuk idee.

Dirk Schouw: Wanneer komt het scheidsrechterschema online?

Waar zijn de Tevoko vlaggen? We gaan het Connie vragen.

Is het een idee om een keer naar een eredivisie wedstrijd te gaan? Of weer te kijken op groot scherm in de kantine. Leuk idee.

Dirk: wanneer krijg ik het scheidsrechters schema? En ik heb niet alle mails gekregen over deze vergadering. Ben: het scheidsrechterschema komt binnenkort op de site. En we zullen even controleren of we de mails naar jou hebben gestuurd.

Jari: Is er al wat bekend over of het Indorp Beachvolleybaltoernooi weer door kan gaan? Christine: Er is niemand die het wil organiseren. Ik heb de organisatie van een paar jaar terug nog gevraagd of zij er weer zin in hadden, maar dat hadden ze helaas niet. Jan-Berend: Wellicht heeft Jorik Heijenik zin om het te helpen organiseren?

Marco: Ik ben nog vergeten te vragen wie er volgend jaar kascommissie wil zijn? Johan Bolt kan het nog een jaar doen, wie wil hem helpen? Patrick Hollenberg meldt zich aan.

12. Sluiting

Ben sluit de vergadering.